



CAMPER
CREATURES

CamperCreatures TS Edition - Line

English:

The TS edition is our vision to perfect the room ambience of your camper. TS stands for thermic and sound insulation and comes only with our top line models. We use insulation technology from boats and airplanes to assure the best air circulation in comparison with conventional thermic and sound insulation.

Due to the space and weight limit in camper conversions many campers use acoustic fleec and damping mats for sound insulation and dense PU foam for thermic insulation. They work great but reduce the air circulation and cause more humidity than needed.

All our TS Edition campers are insulated with 3 different materials to create the same well-being that modern yachts or airplanes give you. If you sit in one of our TS Edition campers and close the door in the summer or winter, you will feel the difference.

German:

Die TS Edition ist unsere Vision, das Wohngefühl Ihres Wohnmobils zu verbessern. TS steht für Wärmedämmung und Schallisolierung und wird nur in unseren Top-Modellen verbaut. Wir verwenden Isolierungstechniken von Yachten und Flugzeugen, um die beste Luftzirkulation im Verhältnis zur herkömmlichen thermischen und Schallisolierung zu gewährleisten.

Auf Grund der Platz- und Gewichtsbeschränkung bei Camper-Umbauten verwenden viele Camper akustische Vlies- und Dämpfungsmatten zur Schallisolierung und dichten PU-Schaum zur thermischen Isolierung. Sie funktionieren hervorragend, reduzieren aber die Luftzirkulation und verursachen mehr Feuchtigkeit als nötig.

Alle unsere TS Edition Camper sind mit 3 unterschiedlichen auf einander abgestimmten Isolierungsmaterialien ausgebaut. Diese erzeugen das gleiche Wohlgefühl wie moderne Yachten oder Flugzeuge. Wenn Sie in einem unserer TS Edition-Camper sitzen und im Sommer oder Winter die Tür schließen, werden Sie den Unterschied spüren.



Contact Camper Creatures

Rua Estrada da pernigem, 20/Armazém -7/ 2705-726 São João das Lampas / info@campercreatures.com / 00351 919 411 352/ 00351 960 217 482/ <https://www.campercreatures.com>